

SEAR FOR P227/P225/226/228/229/239 - SEAR, BLUE, TWO TONE

Sig Sauer factory Sear for P227, P225, P226, P228, P229 and P239 DA/SA and DAK models.



Attributes

- Name: SEAR, BLUE, TWO TONE
- Manufacturer: SIG SAUER, INC.
- Product no.: 732000302
- Mfr. No.: SEAR2
- Make: Sig Sauer
- Model: P226,P228,P229,P225,P239
- Delivery weight: 0.005kg
- Shipping width: 83mm
- Shipping length: 146mm
- UPC: 798681215812

Item details

US export classification: 0A501.c

Table of Contents

- [Startpage](#)
- [English: Safety Instruction Guide for SEAR FOR P227/P225/226/228/229/239 SEAR, BLUE, TWO TONE](#)
- [Français: Guide de sécurité pour le SEAR FOR P227/P225/226/228/229/239 SIG SAUER, INC. SEAR, BLUE, TWO TONE](#)

Safety Instruction Guide for SEAR FOR P227/P225/226/228/229/239 SEAR, BLUE, TWO TONE

Introduction

Thank you for choosing the SEAR FOR P227/P225/226/228/229/239 SEAR, BLUE, TWO TONE by Sig Sauer. This product is designed for use in various Sig Sauer models and is intended to provide reliable performance. However, it is essential to follow safety guidelines to ensure safe usage and avoid potential hazards.

General Safety Guidelines

- Ensure that the product is used only for its intended purpose as described in this guide.
- Always handle the product with care, keeping it out of reach of children and unauthorized users.
- Regularly inspect the product for any signs of damage or wear before use.
- If you notice any malfunction or damage, discontinue use immediately and consult a qualified professional.
- Keep this guide accessible for future reference and safety reminders.

Specific Safety Precautions for Use

- Use the sear only in compatible Sig Sauer models: P227, P225, P226, P228, P229, and P239 DA/SA and DAK.
- Avoid using the sear in any other firearm or model not specified in this guide.
- Ensure that the firearm is unloaded before installation or maintenance of the sear.
- Do not attempt to modify or alter the sear in any way, as this may compromise safety and functionality.
- Always follow the manufacturer's instructions for the installation and usage of the sear.
- Be aware of your surroundings and ensure that you are in a safe environment when handling the firearm.

Instructions for Installation and Usage

1. Installation:

- Ensure the firearm is completely unloaded.
- Remove the existing sear from the firearm according to the manufacturer's instructions.
- Carefully install the new sear, ensuring it is seated properly and securely.
- Reassemble the firearm following the manufacturer's guidelines.
- Conduct a function check to ensure proper operation of the firearm with the new sear installed.

2. Usage:

- Always treat the firearm as if it is loaded.
- Keep your finger off the trigger until you are ready to shoot.
- Be sure of your target and what lies beyond it.
- Store the firearm in a secure location when not in use.

Disposal Instructions

- Dispose of the product in accordance with local regulations regarding hazardous materials.
- Do not dispose of the product in regular household waste.
- Contact local waste management authorities for proper disposal methods if necessary.

Contact Information for Further Support

For any inquiries or concerns regarding the safety and operation of the SEAR FOR P227/P225/226/228/229/239 SEAR, BLUE, TWO TONE, please refer to the manufacturer's contact information provided with your product. It is important to reach out to them for assistance or to report any safety issues.

Conclusion

By following the safety guidelines outlined in this document, you can help ensure a safe and enjoyable experience with your SEAR FOR P227/P225/226/228/229/239 SEAR, BLUE, TWO TONE. Always prioritize safety and remain informed about best practices for firearm usage and maintenance. Thank you for your attention to these important safety instructions.

Guide de sécurité pour le SEAR FOR P227/P225/226/228/229/239 SIG SAUER, INC. SEAR, BLUE, TWO TONE

Introduction

Merci d'avoir choisi le SEAR pour les modèles P227, P225, P226, P228, P229 et P239 de Sig Sauer. Ce guide de sécurité vous fournira des informations essentielles pour garantir une utilisation sûre et appropriée de ce produit. Veuillez lire attentivement ce document avant d'utiliser le SEAR.

Directives de sécurité générales

- Assurez-vous que le produit est utilisé uniquement pour les modèles spécifiés.
- Gardez le SEAR hors de portée des enfants et des personnes non qualifiées.
- Ne modifiez pas le SEAR. Toute modification peut compromettre la sécurité et le fonctionnement.
- Vérifiez régulièrement l'état du SEAR pour détecter tout signe d'usure ou de dommage.
- En cas de doute sur l'utilisation ou la sécurité, consultez un professionnel qualifié.

Précautions de sécurité spécifiques à l'utilisation

- Utilisez toujours le SEAR dans un environnement sûr et contrôlé.
- Ne jamais pointer une arme à feu, même en mode de sécurité, vers une personne ou un animal.
- Assurez-vous que l'arme est déchargée avant d'installer ou de retirer le SEAR.
- Portez des lunettes de protection lorsque vous manipulez des armes à feu.
- Ne jamais utiliser le SEAR si vous êtes fatigué, sous l'influence de substances ou distrait.

Instructions pour l'installation et l'utilisation

1. Préparation :

- Vérifiez que l'arme est déchargée.
- Rassemblez tous les outils nécessaires pour l'installation.

2. Installation :

- Retirez la glissière de l'arme conformément au manuel d'utilisation de votre modèle.
- Localisez l'emplacement du SEAR dans l'arme.
- Installez le SEAR en suivant les instructions spécifiques au modèle. Assurez-vous qu'il est correctement en place.

3. Vérification :

- Une fois installé, vérifiez que le SEAR fonctionne correctement en effectuant des tests de sécurité.
- Assurez-vous que toutes les fonctions de l'arme sont opérationnelles.

4. Utilisation :

- Utilisez le SEAR uniquement dans les conditions pour lesquelles il a été conçu.
- Ne jamais tenter de forcer ou de modifier le mécanisme de l'arme pendant l'utilisation.

Instructions de mise au rebut

- Ne jetez pas le SEAR avec les déchets ménagers.
- Consultez les réglementations locales concernant la mise au rebut des pièces d'armement.
- Si le SEAR doit être remplacé, assurez-vous qu'il est détruit de manière sécurisée pour éviter toute utilisation non autorisée.

Informations de contact pour un soutien supplémentaire

Pour toute question ou préoccupation concernant la sécurité de ce produit, veuillez contacter le point de contact de l'UE pour les produits de sécurité. Assurez-vous de conserver ce guide dans un endroit accessible pour référence future.

En suivant ces instructions et recommandations, vous contribuerez à garantir une utilisation sûre et efficace de votre SEAR pour les modèles P227, P225, P226, P228, P229 et P239.